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Er det ikke regeringens politik at der skal være færre fradrag og mere gennemskuelighed i 

skattesystemet? I så fald undrer det mig, at forsvarsminister Søren Gade er citeret for følgende om 

lønningerne til udsendte soldater i JP.dk 11.9.2008: "Vi ser på at sætte det skattefri tillæg op fra 23 

til 28 procent, så det matcher Udenrigsministeriets folk. I øjeblikket får de lavestlønnede lige under 

30.000 kroner udbetalt. Det vil jeg prøve at rykke over 30.000, siger Søren Gade." 

http://jp.dk/indland/article1434849.ece Var det ikke bedre om alle militærlønninger gik via 

forsvarsbudgetterne, så der ikke gives skjulte tilskud til militæret, så forsvarbudgetterne 

forekommer kunstigt lave? Eller det er måske hensigten - at pumpe flere penge i militæret og så slå 

ud med armene, når der mangler penge andre steder? Jeg så hellere at man gik den modsatte vej og 

afskaffede fradrag hvor det var muligt, så lønnen afspejlede sin reelle værdi. MVH Nanna Gersov 
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